

#### Precautions: States:

\*Before spraying and painting, all animals, food and dishes should be removed from the room. During use of preparation wear gloves, protective glasses and protective clothing. Avoid being within range of spraying working liquid. Do not spray cobs or sheets for little children or the surfaces, which will stick to the unpacked food. Do not use for troughs or drinking trough or for animals, Pig farms can be sprayed and painted below 1.5 meters high an barns below 2 meters high. Preparation cannot be used in dirty, very porous and lately whitewashed surfaces. Do not eat, drink or smoke during the process. Do not contaminate water reservoirs or water intakes

**Direct and Indirect side effects of using:** headaches or dizziness, nausea, vomits, asthmatic symptoms, In case of eye contact, product can cause rough irritation or even eye damage; in prolonged contact with skin, there can be irritation or allergy reaction.

#### First aid:

**Eye irritation-** flush with eye wash or fresh water, keeping the lids open within 15 minutes. Consult the situation, with the ophthalmologist. Inhalation exposure- walk on fresh air, keep warm and quiet. In case of, disturbing conditions, consult the doctor.

**Skin irritation-** take off contaminated clothing. Exposed skin should be poured richly with water, in case long-term irritation, consult the doctor.

**After intake:** do not draw vomits. Rinse your mouth and next drink much water. Do never give anything to unconscious person.

Call the doctor immediately, show product label.

**Information of first aid for doctors:** Antidote - none. Apply symptomatic treatment. Insuring situation, when the different medical care is essential other than included in the precautions, contact with the nearest Toxicology Centre.

#### البيانات التحذيرية:

قبل البدء بعملية الرش والدخان ، يجب نقل الحيوانات والأغذية والأطباق من الغرفة. ارتدي خلال استعمال المستحضر قفازات ونظارات واقية وملابس واقية وتجنب أن تكون ضمن مدى سائل الرش. لا ترش الكيس أو أغذية الأتات بالنسبة للإطفال أو الأسطح حيث إنه يتصلق بالأغذية المتكشوفة. لا تستعمل الرش للأحواض أو أحواض الشرب أو الأماكن الأخرى التي قد تلغتها الحيوانات.

يمكن رش مزارع الخنازير ودهنها بارتفاع حتى ١,٥ متر والحفاظ بارتفاع حتى ٢ متر. لا يمكن استعمال المستحضر الجوي على الأسطح القذرة وبالألوة الأخيرة الأسطح المطلية باللون الأبيض. لا تأكل أو تشرب أو تدخن خلال عملية الرش. لا توث مياه الخزانات أو مأخذ المياه.

**التأثيرات المباشرة والغير مباشرة للاستعمال:** الصداع والدوار والقيان أو القيء أو أعراض الربو. في حالة ملامسة العيون ، قد يحدث النتج تهيج شديد أو حتى ضررًا ؛ عند ملامسة الجلد لفترة طويلة ، قد يحدث تهيج أو حساسية.

#### الإسعافات الأولية:

**تهيج العيون** - غسل العيون بالماء أو ماء عذب بحيث تبقى الجفون مفتوحة خلال ١٥ دقيقة. استشر بشأن حالتك طبيب البصريات. التعرض للإستنشاق(إنتلق إلى الهواء الطلق وحافظ على دفتك وحدوثك ، في حالة وجود ظروف مضطربة ، استشر الطبيب.

**تهيج الجلد** - إنزع الملابس الملوثة. يجب سكب الماء على الجلد الذي تعرض لسائل المحلول بكمية وافرة من الماء. في حال استمرار التهيج لفترة طويلة ، قم باستشارة الطبيب.

بعد الإبتلاع لا تخف من التقيؤ. إغسل فمك ومن ثم اشرب كمية كبيرة من الماء. لا تعلمي فاقد الوعي أي شيء. اتصل بالطبيب فوراً وأظفر له المنصق التعريفي الفتي.

#### معلومات الإسعافات الأولية للتعب:

التبريق لا يوجد. طابق العلاج المخصص للأعراض. لكن لضمان الوضع القائم عندما تكون العناية الطبية الخلفية ضرورية بخلاف تلك التي تتصفها الأحيوانات، إتصل بأقرب مركز للتسمم.

**H302 Harmful if swallowed. H318 Causes serious eye damage. H410 Very toxic to aquatic life with long lasting effects. P102 Keep out of reach of children. P273 Avoid release to the environment. P280 Wear protective gloves/protective clothing/eye protection. P305+P351+P338 IF IN EYES: Rinse cautiously with water for several minutes. Remove contact lenses, if present and easy to do, continue rinsing. P301+P310. IF SWALLOWED: Immediately call a POISON CENTER or doctor. P501 Dispose of contents/container to eligible dangerous waste utilizing plant or store or part them to collection point the dangerous waste.**

**H302** ضار إذا ابتلع. **H318** يسبب ضرراً خطيراً للعيون. **H410** سام جداً على الحياة المائية وتأثيره طويل الأمد. **P102** احفظ بعيداً عن متناول الأطفال. **P273** تجنب الإذاتفة في البيئة. **P280** ارتدي قفازات واقية / ملابسات واقية / واقية للعيون. **P305+P351+P338** إذا كنتا في العيون اغسله بحذر بماء، لعدة دقائق، قم بإزالة العدسات اللاصقة إن وجدت ومقم بذلك بسهولة ، واستمر في عملية الغسل. **P301+P310** : عند الإبتلاع اتصل فوراً بمركز للتسمم أو بالطبيب. **P501** : التخلص من المحتويات، العبوات لدى عمل أو متوقع مؤهل لاستخدام النفايات الخطرة أو قم بتفليها إلى النقططة المخصصة لتجميع النفايات الخطرة.

**Procedure with product waste.** Product and packet, which cannot be cleared, should be removed as dangerous waste should be transferred to utilization in a plant with the required qualifications.

**Procedure with packet and waste of packets after product:** Empty packet after preparation should be left in collection points for dangerous waste or qualified utilizing plant.

**Storage:** Store in original, tightly closed packaging in ventilated and dry room, in not lower than 5°C and not higher than 30°C temperature. Keep out of reach of children. Do not store with food, beverages or animal feed.

#### إجراءات ونفايات المنتج:

يجب إزالة المنتج والعبوات التي لم تستخدم على أنها نفايات خطرة ونقل للإستعمال في مكان مرخص لذلك.

**إجراءات العبوات ومخلفاتها بعد المنتج:** يجب وضع العبوات المتأثرة بعد التحضير لدى نقاط التجميع الخاصة بالنفايات الخطرة أو لدى مكان مرخص.

#### التخزين:

يخزن المنتج في عبوات أصلية محكمة الإغلاق في غرفة جافة موهدة لا تقل درجة حرارتها عن 5 درجات مئوية ولا تزيد عن 30 درجة مئوية. إحتفظ المنتج بعيداً عن متناول الأطفال. لا تخزن النتج مع الأغذية والمشروبات أو الأعلاف الحيوانية.

**Restricted use Pesticides**  
**For retail sale to and use only by certified applicators or Persons under their direct supervision**

**البيعه والاستخدام فقط من قِبَل فنيين مرخصين أو تحت إشرافهم الفني المباشر**



**Insecticidal preparation in concentrate form, intended to control of flying insects: Flies and mosquitoes in rooms.**

**مستحضر مبيد حشري في صورة سائل مركز ، معد لمكافحة الحشرات الطائرة ؛ الذباب والبعوض في الغرف**

#### COMPOSITION:

Active substances: Imidacloprid 100 g/l; cypermethrin 25 g/l  
Includes: alcohol C6-12, ethoxyethylated, 5-20 TE, benzyl benzoate

المحتويات: مادة التعلالة: إيميداكلوبريد ١٠٠ جم / لتر ، سيبرميثرين ٢٥ جم / لتر .

تتضمن : الكحول سي-١٢ ، ١٣ -٢٠ ، ثيونيثيل ، بنزيل بنزويث

#### حظر خلط

**KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN**

**يحفظ المبيد بعيداً عن متناول الأطفال**

**Before using the product, Read the label carefully**

**اقرأ بعناية بيانات المنصق للمنتج قبل الإستخدام**

MOCCA Registration Number: **DXB-ABD-140-1197604**  
رقم التسجيل بوزارة التغيير المناخي والبيئة:

#### Producer

**ZPUB-BEST PEST** Malgorzata Swietojawska

Jacek Swietojawski, Spółka Jawna

ul. Moździerzowców 6b 43-602 Jaworzno/Poland

Tel (+48 32) 617 75 71- Fax (+48 32) 615 00 07

#### Local Distributer

الموزع المحلي

مؤسسة روابي الإمارات / EMIRATES RAWABI EST.

ص.ب. ١٥٤٥٩ دبي PO Box: 15459 Dubai UAE

تليفون: 01-4227973 Tel: +971 4 2227973

www.rawabiemirates.com

Net content: 500 ml

المحتوى الصافي: ٥٠٠ مل

#### PROAGRO 125 SL

**Use:** Insecticidal preparation in concentrate form, intended to control of flying insects: mosquitoes and flies in flats and houses, in rooms of public buildings, and also in rooms of rural farms, livestock buildings (henhouse, cages, rooms for animals) and in warehouses. Product with contact or gastric action.

**Instrution for use:** Process should be made in rooms after noticing pests. Preparation must be used in solution form for spray the surface or by painting method.

**House flies-** used in sun-filled wall surfaces, window areas, lamps, support pillars, waste storage areas unless they are used as fodder. long-bearing pastes places of rubbish storage whether they are not used like animal feed.

**Mosquitoes-** used in darkish and quiet places, recesses and wall corners.

**\*Spraying the surface:** Making the working liquid in spraying machine container dissolve 250 ml ProAgro 125 SL in 4 liters of lukewarm water stirring precisely. Direct spraying should be done to about 30% of the surface used for spraying. Attention! In case of very high infestation use working liquid in higher concentration: dissolve 300 ml of preparation ProAgro 125 SL in 4 liters of water.

**\*Painting the surface:** Making the working liquid in other container dissolve 250 ml ProAgro 125 SL in 400 ml of lukewarm water stirring till the liquid is consistent. Next, spread with a brush in the places of contact presence of insects. Before doing it, painted surfaces must be washed off the dust precisely. There is also method to brush boards (from carton/polyethylene film 10x30 cm dimension) and put them in places where flies gather, such as warm, sunny walls, window frames, pillars, pen parts, pipes, ect. Avoid places that are liable on draught.

#### Attention:

\*Solution have to be mixed precisely before use. Stirring should be repeated, if process was interrupted for longer than 30 minutes. Liquid should be used directly after preparations or at the same day. Clean apparatus for spraying precisely with warm water. full biocidal effect takes place within 24 hours. Room can be ready to use after drying the surface and ventilation the rooms well. Minimal time of ventilation: 1 hour. After finishing the process, places that had contact with food, should be washed precisely with water and detergent and then, splashed by portable water. After finishing, wash your hands precisely with water and soap.

#### الإستعمال:

إن مستحضر المبيد الحشري في صورة سائل مركز معد لمكافحة الحشرات الطائرة: البعوض والذباب في الشقق والفازل. في غرف الأبنية العامة وكذلك في غرف المزارع الريفية وأبنية المشاة (بيت الدجاج والأقفاص وغرف الحيوانات) وفي المستودعات. المنتج يعمل بالملامسة وكسم معدني.

#### توجيهات للإستعمال:

ينبغي إجراء العمالة في الغرف بعد ملاحظة الآفات. كما يتعين استعمال المستحضر في صورة محلول لرش الأسطح أو بطريقة دهنها.

**الذباب المنزلي،** يستعمل المبيد الحشري على أسطح الجدران المعرضة للشمس، متلفقة التوافذ، المصايح ، أماكن الأعمدة الطويلة التي تحمل الناذورات والأسواق وإن لم تستعمل كعلف للحيوانات.

**البعوض،** يستعمل المنتج في الأماكن المظلمة والهادئة والخبايا وزوايا الجدران.

**رش السطح بالسائل العامل،** بواسطة الة الرش. قم بإذابة ٢٥٠ مل من برو أجرو ١٢٥ أس آل في ٤ لتر ماء فاتر وحرك بعناية. يجب أن يتم نيل طين الرش المباشر على حوالي ٢٠ ٪ من السطح المعد للرش، تشييه ١ في حال وجود إصابة عالية ، استعمال السائل العامل بتركيز أعلى: قم بإذابة ٣٠٠ مل من مستحضر برو أجرو ١٢٥ أس آل في ٤ لترات من الماء.

**دهن السطح بالسائل العامل،** قم بإذابة ٢٥٠ مل برو أجرو ١٢٥ أس آل في ٤٠٠ مل من الماء الفاتر وذلك في حاوية أخرى. قم بالتحرير حتى يصعب السائل متناصفاً. ومن ثم بنشر السائل بفرشاة نحو الأماكن التي يتكرر وجود الحشرات فيها. قبل البدء بعملية الدهن، عليك غسل السطح وإزالة النفايات عنده بالكامل وبمائية. توجد أيضاً طريقة لتنظيف اللوحات بالفرشاة (من الكرتون) ورفاقك ليوثيلين بامعد ١٠X٢٠ سم) ومن ثم ضمها في أماكن تجمع الذباب مثل الجدران الداكنة والمشمسة ، أطار التوافذ ، الأعمدة ، أجزاء الحطائر ، الأثاث. يجب تجنب الأماكن المعرضة للتحلجاف.

#### تنبيه:

يجب خلط المحلول بالكامل قبل الإستعمال. كما يجب إعاد التحريك إذا ما تم توقف عملية الرش بعد أكثر من ٣٠ دقيقة. هذا وينبغي استعمال السائل مباشرة بعد التحضير أو في نفس اليوم. يتلف جهاز الرش بعبء مياه دافئة. يحدث تأثير المبيد في غضون ٢٤ ساعة. يمكن أن تصبح الغرفة جاهزة للإستعمال بعد تجفيف السطح وتوحيثها جيداً.

**أقصى حد للتوحيه:** ساعة واحدة. وبعد الإنتهاء من العملية ، يجب غسل الأماكن التي لاستهها الأغذية بالتمام بماء ومطهر و من ثم غسلها بماء عادي ، وبعد الإنتهاء من كل هذا ، إغسل يدك بدقة بالماء والصابون.

#### WARRANTY STATEMENT:

The manufacturer to ensure the stability of the chemical and physical specifications for this pesticide and safety of his packing in the original normal storage for the duration of validity for a period under the conditions of the United Arab Emirates.

#### الضمان:

تضمن الشركة المنتجة ثبات المواصفات الكيميائية والفيزيائية لهذا المبيد وسلامة عبواته الاصلية في التخزين العادي طيلة فترة صلاحية تحت ظروف دولة الإمارات العربية المتحدة.

#### تاريخ الإنتاج - تاريخ الإنتهاء:

رقم التنشيلة: